
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.11.2018  
 
Pål Kårbø (KrF) sette på vegner av KrF, A, Sp, V, MDG og SV fram slikt fellesforslag: 
 

«Alternativ:  
 
1. Fylkesutvalet ser det ikkje som aktuelt å ta sambandet inn som eit fylkeskommunalt 
samband. 
2. Fylkesutvalet er positiv til at det vert sett i verk ombyggjing til hybrid drift med siktemål om 
utsleppsfri drift innan 2024. 
3. Fylkesutvalet vil ta ei ny vurdering om eventuelt fylkeskommunalt tilskot på eit seinare 
tidspunkt, t.d. budsjettprosessen for 2019.» 

 
Røysting 
 
Kårbø sitt forslag fekk 10 røyster (KrF, A, Sp, V, MDG og SV) og vart vedteke som innstilling til fylkesutvalet 
mot 5 røyster (H og FrP) for fylkesrådmannen si innstilling. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Fylkesutvalet ser det ikkje som aktuelt å ta sambandet inn som eit fylkeskommunalt samband. 
2. Fylkesutvalet er positiv til at det vert sett i verk ombyggjing til hybrid drift med siktemål om 
utsleppsfri drift innan 2024. 
3. Fylkesutvalet vil ta ei ny vurdering om eventuelt fylkeskommunalt tilskot på eit seinare tidspunkt, t.d. 
budsjettprosessen for 2019. 
 


